第 14 卷, 第 1 期, 2021年 2 月 Volume 14, Number 1, February 2021

逻辑学研究(双月刊) 第14卷,第1期,总第56期 2021年第1期,2月18日出版

目 录

专栏:中国古代逻辑	主持人:	:陈声	柏
从"有()"式表达看何物存在 ——兼论西方哲学的汉语研究	李	巍	1
《鬼谷子》的"阴阳"思想与"说谋"论证	廖	晨	13
弱逻辑 F 的矢列演算	陈	钰	28
模态逻辑的集合论语义与互模拟不变性	史	璟	49
关于不可化归的多态式量词句的 CCG 探析 多	『崇理,石运	宝	60
真之多元论的混合合取难题	周振	き忠	71
佛教逻辑学的论辩解释与认知解释 ——陈那、法称与因明	汤锌	的	82

Studies in Logic Volume 14, Number 1, February 2021

TABLE OF CONTENTS

Symposium: Ancient Chinese Logic	
On What There is by Analyzing the Chinese Formula 有() —Meanwhile on Chinese as Work Language in Western Philosophical Study	
Wei Li	1
Guiguzi's Yin Yang Thought and Argumentation of the Shuo Mou Theory	
Chen Liao	13
Sequent Calculus for Weak Logic F Yu Chen	28
Set-theoretic Semantics for Modal Logic and Invariance of Bisimulation Jing Shi	49
A Combinatory Categorial Grammar Exploration of	
Unreducible Polyadic Quantification Sentences Chongli Zou, Yunbao Shi	60
The Problem of Mixed Conjunctions for Truth Pluralism Zhenzhong Zhou	71
The Dialectic and Epistemic Interpretation of Buddhist Logic: Dignāga, Dharmakīrti and the <i>Hetuvidyā</i> -Tradition	
Mingjun Tang	82